



Date: 13/07/2023

التاريخ: 2023/07/13

Signing of Strategic Memorandum of Understanding with Emirates Steel Arkan, UAE

توقيع مذكرة تفاهم استراتيجية مع شركة حديد الإمارات اركان، الإمارات العربية المتحدة

The Company would like to disclose that on 12 July 2023 the Company signed a strategic Memorandum of Understanding (MoU) with Emirates Steel Arkan, the UAE's largest steel and building materials manufacturer.

تود الشركة الإفصاح عن انه بتاريخ: 12 يوليو 2023م تم توقيع مذكرة تفاهم استراتيجية مع شركة حديد الإمارات أركان، أكبر شركة لتصنيع الحديد ومواد البناء في دولة الإمارات العربية المتحدة.

This MoU aims to establish a strategic framework for collaboration, utilising joint product expertise of both companies as well as exploring new opportunities in the steel business ecosystem. The MoU covers Jazeera Steel's existing facilities in Sultanate of Oman as well as its Subsidiary Company in UAE.

تهدف مذكرة التفاهم هذه إلى إنشاء إطار عمل استراتيجي للتعاون، والاستفادة من الخبرة المشتركة في المنتجات لكلا الشركتين بالإضافة إلى استكشاف فرص جديدة في النظام البيئي لأعمال الصلب. تغطي مذكرة التفاهم المنشآت الحالية الجزيرة للحديد في سلطنة عمان وكذلك الشركة التابعة لها في الإمارات العربية المتحدة.



المفوض بالتوقيع / Authorised Signatory